

## إلى جميع الأطراف المعنية السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

تود الهيئة إشعاركم بأنه تم التوصل إلى النتائج النهائية والانتهاء من إجراءات تحقيق مكافحة الإغراق رقم (AD-24-1) ضد الواردات المغرقة من "أنابيب أو مواسير من فولاذ أو صلب مقاوم للصدأ (ستانلس ستيل) بمقاطع دائرية ملحومة بشكل طولي وبمقاسات من 2/1 بوصة إلى 8 بوصة (21.3 - 219.1 ملم) وسماكة من 1.9 ملم إلى 8.18 ملم" ذات منشأ أو المصدرة من جمهورية الصين الشعبية وتايوان.

كما أنه وفقًا للمادة الحادية والستون من اللائحة التنفيذية يتخذ الرئيس قراراته في شأن التدابير النهائية فيما لا يزيد عن (ستين) يومًا من تاريخ اعتماد ورفع المحافظ النتائج النهائية للتحقيق (2025/04/28). وعليه تحيطكم الهيئة بأنه سيتم نشر كل من التقرير النهائي والإعلان النهائي متضمنًا القرار على الموقع العام الرسمي للهيئة العامة للتجارة الخارجية بمجرد اتخاذ معالي رئيس مجلس إدارة الهيئة للقرار النهائي.

## To: all Interested Parties

Please be informed that GAFT reached the final findings and concluded the procedures of the anti-dumping investigation No. AD-24-1 concerning the imports of Longitudinally Welded Circular Cross-Section Pipes of Stainless Steel "outside diameter  $\frac{1}{2} \sim 8$  inch (21.3  $\sim$  219.1 mm), Thickness 1.9  $\sim$  8.18 mm" originating in or exported from the People's Republic of China and Taiwan.

Pursuant to Article 61 of the Executive Regulation, The Chairperson shall take decisions regarding definitive measures within a period not exceeding 60 days from the date of the Governor's decision and submission of the final findings of the investigation dated on 28/04/2025. Accordingly, once the Chairperson takes the final decision, both the final report as well as the final notice including the decision will be published on the GAFT's official public website.